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Referat nr. 4 år 2020 
 

LUU:  Elektriker 
Indkaldt af: TCH 
Tid og Sted: Tirsdag d. 1. september kl. 12, Kringelborg Allé, lokale 314 

Deltagere: 

Fra LUU: 

Tekniq 
Jacob Chr. Svendsen 
Peter Lund Olsen (Zoom) 
Jacob Goldbeck 

Dansk El-forbund (DEF) 
Flemming Jensen 
Henning Rasmussen 
Henrik Bülow Christensen 

Fra CELF: 

Claus Pedersen – udd. Leder 
Kim Mathiesen – lærerrepræsentant 
Ove Jensen 
 

Andre 
deltagere: 

Elevrepræsentanter 
Frederik Bevensee Heien 
Jimmy Hansen 
 
EVU 
Henrik Vilhelm Larsen 
 
Campus 
John Anker 

Referent: Kma Dato: 1. december 2020 
Udsendt til:  
Til stede 
online 

Claus Pedersen, Kim Mathiesen, Ove Jensen, Henrik Bülow Christensen, Frederik Bevensee 
Hein og Jimmy Hansen 

Bilag:  

Dagsorden: Introduktion af de fremmødte 
 
Rundtur  
 
1. Godkendelse af referat fra sidste møde 
2. Opfølgning 
3. Meddelelser fra formanden. 
4. Meddelelser fra EVU 
5. Meddelelser fra lærlingerepræsentant 
6. Meddelelser fra skolen 
7. Praktikpladsaktiviteter/pladser 
8. Efteruddannelse 
9. Eventuelt 

Pkt 1 
Godkendelse af referat fra sidste møde 

Referatet godkendt 

Pkt 2 
Opfølgning 

 

Pkt 3 
Meddelelser fra formanden 

Ingen bemærkninger til skuemesterrapporterne. 
 

Pkt 4 

Meddelelser fra EVU 

Der kommer skuemestre på alle 2’er modulerne, skoleerne skuer selv på resten. 
Kommentar: Skolerne skal helst ikke have skuemestre på moduler, grundforløb, H1 og 
svendeprøver, da det dræner skuemester puljen. 
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Pkt 5 

Meddelelser fra lærlingerepræsentant 

Frederik har været på modul 2-9 og var tilfreds med indhold og undervisning, dog syntes han at 
der godt kunne være flere termograferingskamera og instrumenter, ikke til alle, men i hvert fald til 
hver anden.  
Jimmy har lige afsluttet H1, og mener der skal strammes op på lærerens tilbage melding til 
eleverne.  
(CLP) afdelingen har det som fokusområde på hovedforløb 1. 
 

Pkt. 6 

Meddelelser fra skolen 

44 elever på GF1 som ikke har valgt retning endnu, udover det er der tilmeldt 12 elever til den 
kommende GF2. 
Et indsatsområde er et nyt koncept for intro og brobygning, pga. Covid 19 skal alle intro og 
brobygningshold afholdes på grundskolerne. (folkeskole, efterskoler og lign.) 
Vi arbejder med at udvikle modeller for to moduler. Modul 1-2 og 1-4 ønsker vi at udvikle som 
”hybrid” udgaver, som tidligere omtalt. 
Der kommer nye bekendtgørelser for uddannelsen hvert år, og nu med certifikater på bla. 
Varmepumpe modulet. 
Vi har haft besøg af Videnscenter for automatik, hvor vi har lånt droner og robotbiler. Disse kan 
bruges til inspektioner og opmålinger. 
Vi er også i gang med at implementere IOT i modulerne, hvor vi har set på en føler der kan give op 
til 8 forskellige værdier som kan logges.  
Svendeprøven gik over alt forventning, med 7 medaljer ud af 20 elever. 
Den nye platform for modulvalg favoriserer de store skoler, ønske om at der kan vælges skolen.  
  

Pkt. 7 

Praktikpladsaktiviteter/pladser v. Ove Jensen 

Opgørelse over praktik  
84 uddannelsesaftaler på nuværende tidspunkt i 2020, det er 7 flere end i hele 2019. der er 
kommet 3 nye virksomheder.  
27 aftaler på Lolland-Falster fordelt på 43 virksomheder. 
18 elever tilknyttet SKP ordningen, hvoraf 9 er udlånt på delaftaler, og 3 på skole. Så der er 6 
elever tilbage som arbejder på skolen.  
Den nye 3 partsaftale sikrer at eleverne får en uddannelsesaftale inden de er færdige med GF2, 
og udvalget administrerer midlerne til det. Vi vil se om vi kan få en aftale med de lokale 
virksomheder, som vi har det på industrioperatør uddannelsen, hvor virksomhederne indgår i en 
pulje med praktikpladser. 
  

Pkt. 8 

Efteruddannelse 

AMU: Kursuskatalog for 2021 er færdig inden nytår.  
Samarbejde med DEF omkring efteruddannelse, for at få flere til at vælge AMU kurser.  
Der har været afhold en afsluttende konference for amu projektet 

Pkt. 9 

Eventuelt 

Fehmern bælt: 
Hvordan får vi elever i praktik på byggeriet? De 500 praktikpladser man anslår der er plads til, skal 
være danske. 
 
Møder i 2021:  
2/3, via Zoom 
1/6, via Zoom 
7/9 
7/12 
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